District Court of Washington, County of 	
华盛顿州 县区法院
	[bookmark: OLE_LINK1]	 
Plaintiff,
原告，
vs.
诉
	  Defendant.
被告。 
	No. ________________________
编号
SMALL CLAIMS JUDGMENT
小额诉讼判决


This matter was heard in open court on the date stated below. Pursuant to:
  本案于下述日期在公开法庭审理。根据：
[  ] Trial  [  ] Default  [  ] Dismissal  [  ] Mediation Agreement
     审判[-]缺席判决[-]驳回[-]调解协议
The court, having considered all the evidence presented, does hereby ORDER
法院在考虑了所提供的所有证据后，特此命令
[  ]	The Plaintiff’s claim  [  ] Defendant’s counter claim is denied.
	原告的诉求[-]被告的反诉被驳回。
[  ]	The Plaintiff’s claim  [  ] Defendant’s counter claim is granted and a judgement against the 
[  ] Plaintiff(s) [  ]  Defendant(s) as set out below:
	原告的诉求[-]被告的反诉获得批准，并对[-]原告[-]被告作出如下判决：
PRINCIPAL	$		TOTAL JUDGMENT	$ 	
本金	$		总判决金额	$
FILING FEE	$		POST JUDGMENT INTEREST RATE 	%
立案费	$		判后利息率 	%
SERVICE FEE	$ 	
送达费	$
Explanation of decision: 	
判决理由说明：
	
	
	
	
NOTE: The clerk will enter this judgment into the judgment docket of the court and, if the losing party fails to pay the judgment within 30 days after such entry, reasonable costs and attorney fees are allowed in enforcing the judgment. The clerk will provide a certified copy of the judgment to the prevailing party for no additional cost.
注意：法院书记员将把此判决录入法院的判决登记簿。如果败诉方在判决录入后30天内未支付判决金额，法院将允许在执行判决时收取合理的费用和律师费。书记员将免费为胜诉方提供一份判决书的认证副本。 
DATED: 			
日期：		DISTRICT COURT JUDGE	
	地区法院法官	
	RCW 12.40.105
CH (01/2025) Chinese 
MISC 05.0500 
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